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Protokół Nr XI/2025 
z XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

która odbyła się w dniu 30 stycznia 2025 r. 

Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Łodzi. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 11:01 i trwała do godziny 11:47. 
Skład Rady Powiatu – 19 Radnych.  
Obecnych – 19 Radnych.  
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski otworzył  
obrady XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. Przewodniczący Rady stwierdził, że w Sesji 
udział bierze 19 Radnych i obrady są prawomocne. 
Pan Przewodniczący powitał osoby uczestniczące w Sesji.  

Pkt 2. porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

Nie zgłoszono propozycji zmian porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego  
oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z X Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łódzkiego Wschodniego do realizacji 
„Programu wyrównywania różnic między regionami III” w 2025 roku (druk nr 1, referuje Pani 
Urszula Łużniak – Dyrektor PCPR). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Łódzki Wschodni 
porozumienia z Miastem Łódź w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łodzi 
do Środowiskowego Domu Samopomocy w Wiśniowej Górze (druk nr 2, referuje Pani Urszula 
Łużniak – Dyrektor PCPR).    

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
placówki doskonalenia nauczycieli, uczelnie oraz inne podmioty, których zadania statutowe 
obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia, na które 
dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 3, referuje Pani Małgorzata Szelest – Naczelnik 
Wydz. EiSS).    

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu 
mundurowym w II Liceum Ogólnokształcącym w Koluszkach wchodzącym w skład Zespołu 
Szkół nr 2 w Koluszkach (druk nr 4, referuje Pani Małgorzata Szelest – Naczelnik Wydz. EiSS).    

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 
Nowosolna w postaci surowca drzewnego pozyskanego z wycinki drzew zlokalizowanych 
w pasach drogowych dróg powiatowych na terenie gminy Nowosolna w 2024 r. (druk nr 5, 
referuje Pan Adam Olek – Naczelnik Wydz. IRiD).     
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2025 – 2028 (druk nr 6, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik 
Powiatu). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2025 rok (druk 
nr 7, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu).    

12. Przyjęcie sprawozdania Starosty Łódzkiego Wschodniego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim za rok 2024 (druk nr 8, referuje Pan Mateusz 
Karwowski – Starosta Łódzki Wschodni).   

13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok (druk nr 9, referuje Pani Magdalena Wiśniewska 
– Przewodnicząca Komisji). 

14. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego za 2024 rok (druk nr 10, referuje Pani Edyta Waprzko – Przewodnicząca Komisji). 

15. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
za 2024 rok (druk nr 11, referuje Pan Sylwester Golus – Przewodniczący Komisji). 

16. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok (druk nr 12, referuje Pan Piotr Rybiński – Przewodniczący 
Komisji).  

17. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Statutowo – Regulaminowej Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok (druk nr 13, referuje Pan Mateusz Jaśkiewicz – 
Przewodniczący Komisji). 

18. Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne. 

19. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad – Zgłoszenie uwag do protokołu z X Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr X/2024 z X Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 4. porządku obrad – Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali pisemną informację z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami (załącznik nr 3 
do protokołu). Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Pani Radna Edyta Waprzko poprosiła o informację z prac Zarządu z dnia 13 stycznia, mianowicie 
Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Gminy Rzgów w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Rzgów ograniczonej 
ulicą Pabianicką, Krasickiego, Dąbrowskiego i Katowicką oraz Zarząd Powiatu zaakceptował projekt 
postanowienia o uzgodnieniu projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części Rzgowa i części sołectwa Guzew – Babichy. 

Pani Radna Magdalena Wiśniewska odniosła się do informacji, że podczas posiedzeń Zarządu 
pojawiło się wyrażenie zgody właścicielskiej na wycinkę drzew. Pani Radna chciała uzyskać 
zapewnienie, że ta wycinka była niezbędna.  

Pan Radny Jarosław Sobieszek poprosił o doprecyzowanie informacji z dnia 30 grudnia 2024 r., 
że Zarząd Powiatu zaakceptował aneksy związane z wykonaniem podbudowy jezdni oraz 
dodatkowymi robotami, mianowicie o jaką drogę chodzi. Ponadto Pan Radny zapytał o rozliczenie 
realizacji przedmiotu umowy nr 227 oraz ustalenie wysokości kar umownych za niedotrzymanie 
umownego terminu zakończenia zadania. 
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Starosta Łódzki Wschodni Pan Mateusz Karwowski udzielił odpowiedzi na pytania Radnych.   

Pan Starosta zapewnił, że wycinka drzew odbywa się tylko wtedy, kiedy jest ona niezbędna, 
na uzasadniony wniosek Gminy i po wizji w terenie pracowników Wydziału Ochrony Środowiska, bądź 
Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Dróg. Zgoda na wycinkę nie jest wydawana bez analizy. W dniu 
dzisiejszym Zarząd Powiatu podejmował decyzję dotyczącą drzewa w Stróży i też miał zapewnienie, 
że drzewo jest w bardzo złym stanie sanitarnym i jest spróchniałe. Niestety drzewa, tak jak ludzie, 
chorują, jeśli nie były odpowiednio pielęgnowane, bądź zmieniło się środowisko wokół nich. Kiedy 
dany gatunek osiąga już swój wiek, to też czasem potrzebna jest wycinka. Pan Starosta zapewnił 
również, że każdorazowo pojawiają się nasadzenia zastępcze kompensacyjne.  

Projekty aneksów dotyczą przebudowy drogi powiatowej Różyca – Gałków. Oba te aneksy 
są inicjatywą Gminy Koluszki realizującej zadanie. Jeden z nich dotyczy technologii wykonania 
podbudowy. Na etapie dokumentacji projektowej przyjęto możliwość wykorzystania podbudowy, 
która pozostanie częściowo po rozbiórce i wymieszania jej z domieszką. Wykonawca po sfrezowaniu 
drogi uznał, że ta podbudowa nie do końca spełnia oczekiwania i nie jest w stanie zapewnić nośności 
tej drogi, stąd zaproponował zmianę na całkowitą wymianę na nawierzchnię tłuczniową. Ku naszemu 
zdziwieniu, ale też satysfakcji okazało się, że ten nowszy system jest tańszy, więc nie dosyć, 
że zyskaliśmy nową, lepszą podbudowę, bo całkowicie z nowego materiału, to jeszcze Powiat 
zaoszczędzi na tym pieniądze (za część drogową płaci Powiat, przy współfinansowaniu ze środków 
europejskich i częściowo z finansowaniem ze środków Gminy). Natomiast aneks drugi dotyczy robót 
dodatkowych na części wodociągowej, na części kanalizacji sanitarnej i na części dotyczącej 
oświetlenia ulicznego, czyli na zakresie, który jest finansowany w 100% przez Gminę, więc nie dotyczy 
on budżetu Powiatu. 

Jeśli chodzi o pytania dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego, nasze kompetencje są dość 
ograniczone. Uzgodnienie planowanego przystąpienia do sporządzenia planu dotyczący części 
miejscowości Rzgów w obrębie ulic Pabianicka, Krasickiego, Dąbrowskiego, Katowicka, a uzgodnienie 
gotowego planu w tym przypadku dotyczyło części Rzgowa i części Guzewa. My przede wszystkim 
badamy szerokość dróg powiatowych, jeśli chodzi o interesy powiatu, natomiast inne tematy niż 
interesy powiatu są w gestii Gminy. Pan Starosta dodał, że chciałby w najbliższych miesiącach 
rozszerzyć naszą działalność w tej kwestii. W związku z tym, że tego planowania jest coraz więcej, jest 
dość specyficzny rok w związku ze zmianą ustawy, Zarząd będzie chciał podejść do znalezienia osoby, 
która kompleksowo będzie te plany zagospodarowania sprawdzać pod kątem nie tylko tych 
obowiązków, które mamy teraz, ale także naszego interesu ekonomicznego, polegającego 
na ewentualnych zmianach przeznaczenia działek, które są powierzone nam w opiece jako działki 
Skarbu Państwa. Odpowiadając Pani Radnej Edycie Waprzko, Pan Starosta poinformował, że opinie 
Zarządu były pozytywne, w związku z tym, że interes Powiatu został w tych projektach zachowany. 
Natomiast nie wypowiada się co do innych przeznaczeń, o których ten plan mówi. 

Pan Starosta odniósł się do pytania dotyczącego kar umownych za niedotrzymanie umownego 
terminu zakończenia zadania. Wykonawca ekspertyzy technicznej mostu w Rzgowie spóźnił się o kilka 
dni z wykonaniem dokumentacji. Została w związku z tym naliczona kara umowna w wysokości 
bodajże 150 zł. To są drobne pieniądze, natomiast kary są zapisane w umowie, więc musiały zostać 
naliczone. Nie było też wniosku wykonawcy o zwolnienie z tej kary, więc decyzja była dość prosta 
i oczywista. Wykonawca miał tego świadomość i po prostu zrobił ekspertyzę z lekkim opóźnieniem. 
Pan Starosta dodał, że ważniejsze jest to, co jest w tej ekspertyzie. Ekspertyza potwierdziła, że most 
na ulicy Łódzkiej w Rzgowie jest w dobrym stanie technicznym. Oczywiście wymaga pewnych prac 
remontowych, głównie związanych z wymianą nawierzchni górnej. Rozważamy przystąpienie do tych 
prac, musimy się spotkać w tym temacie z Gminą  Rzgów i będziemy rozmawiać co dalej.  
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

Pkt 5. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego do realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w 2025 roku. 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  
 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 6. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat 
Łódzki Wschodni porozumienia z Miastem Łódź w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łodzi 
do Środowiskowego Domu Samopomocy w Wiśniowej Górze. 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Pkt 7. porządku obrad –  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na 2025 rok planu dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 
pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, uczelnie oraz inne podmioty, których 
zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz form i specjalności 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane.  

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
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Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Pkt 8. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 
oddziału o profilu mundurowym w II Liceum Ogólnokształcącym w Koluszkach wchodzącym 
w skład Zespołu Szkół nr 2 w Koluszkach. 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Pkt 9. porządku obrad – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Gminie Nowosolna w postaci surowca drzewnego pozyskanego z wycinki drzew 
zlokalizowanych w pasach drogowych dróg powiatowych na terenie gminy Nowosolna w 2024 r.    

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i zwrócił 
się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie zgłoszono pytań.  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2025 – 2028.   

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2025 – 2028, w tym 
omówiła najważniejsze zmiany.   

W Wieloletniej Prognozie Finansowej ujmuje się zmiany budżetu 2025 r. polegające na: zwiększeniu 
planu dochodów o kwotę 411.429,00 zł, zwiększeniu planu wydatków o kwotę 2.469.171,64 zł 
i zwiększeniu planu przychodów o kwotę 2.057.742,64 zł z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych.  
Przyznane zostały środki z Funduszu Pracy na dofinansowanie wynagrodzeń zasadniczych 
oraz składek na ubezpieczenia społeczne od tych wynagrodzeń, wypłacanych pracownikom 
Powiatowego Urzędu Pracy w wysokości 300.579,00 zł. 
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Wprowadzamy dofinansowanie ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Łodzi w wysokości 59.850,00 zł na realizację zadania pn. „Utworzenie 
ekopracowni w Zespole Szkół nr 2 w Koluszkach” – środki te stanowią 95% wartości zadania.  
Zwiększamy plan dochodów i wydatków z tytułu wpływów za przeprowadzenie na wniosek właścicieli 
nieruchomości postępowań w zakresie gleboznawczej klasyfikacji gruntów o kwotę 35.000,00 zł. 
W ramach działu 710 przeznaczamy 10.000,00 zł na zakup mebli do nowych pomieszczeń 
w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego.  
W ramach działu 801 zabezpieczamy środki finansowe, jako wkład własny Powiatu, na pełnienie 
funkcji koordynatora projektu unijnego pn. „Edukacja na 5+” realizowanego w I Liceum 
Ogólnokształcącym w Koluszkach. W 2025 r. jest to kwota w wysokości 38.401,00 zł, natomiast 
w 2026 roku przeznaczamy na ten cel kwotę 35.201,00 zł.  
W zakresie wydatków majątkowych w 2025 roku zwiększamy o środki niewykorzystane w roku 2024 
o łączną kwotę 2.057.742,64 zł w zakresie 3 zadań inwestycyjnych:  

– zwiększenie o kwotę 1.992.942,64 zł dotyczy realizacji przedsięwzięcia pn. „Modernizacja 
odcinków dróg powiatowych nr: 2925E na terenie gm. Brójce, 2911E na terenie gm. Koluszki, 
2902E na terenie gm. Tuszyn”, 

− zwiększenie o kwotę 15.000,00 zł dotyczy zadania pn. „Termomodernizacja pałacyku Domu 
Pomocy Społecznej w Lisowicach”,  

− zwiększenie o kwotę 49.800,00 zł dotyczy zadania pn. „Prace konserwatorsko – budowlane 
najniższej kondygnacji pałacu w Lisowicach oraz rewaloryzacja części parku podworskiego 
i renowacja kaplicy na skarpie”.  

W ramach działu 630 – Turystyka – zwiększamy środki o kwotę 25.000,00 zł w celu zabezpieczenia 
wkładu własnego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozwój infrastruktury turystycznej 
w Powiecie Łódzkim Wschodnim” w związku z możliwością ubiegania się o dofinansowanie w ramach 
ogłoszonego przez Zarząd Województwa Łódzkiego naboru wniosków o przyznanie pomocy 
finansowej jednostkom samorządu terytorialnego województwa łódzkiego w formie dotacji celowej 
w ramach zadania pn. „Infrastruktura Turystyczna w Łódzkiem 2025”. Dofinansowanie może wynieść 
do 80 % całkowitych kosztów zadania, jednakże maksymalnie 100.000,00 zł; 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2024 rok.  

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2024 rok łącznie z projektem uchwały w pkt 10. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
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Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Pkt 12. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania Starosty Łódzkiego Wschodniego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim za rok 2024.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania Starosty 
Łódzkiego Wschodniego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim 
Wschodnim za rok 2024. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Pani Magdalena Wiśniewska dodała, 
że podczas posiedzenia Komisji w dniu dzisiejszym toczyły się rozmowy na temat prac Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim. Radni zgłosili sprawy dotyczące 
bezpieczeństwa mieszkańców, czyli bezpieczeństwo w miejscu zamieszkania, bezpieczeństwo 
na drogach oraz problem dzikich zwierząt.    

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Pkt 13. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania 
z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego 
za 2024 rok. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Pkt 14. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania 
z działalności Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
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Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Pkt 15. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania 
z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Pkt 16. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania 
z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Pkt 17. porządku obrad – Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Statutowo – Regulaminowej 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do sprawozdania 
z działalności Komisji Statutowo – Regulaminowej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego za 2024 rok. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19 „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” – 0. 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
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Pkt 18. porządku obrad – Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne.  

Pani Radna Edyta Waprzko – Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej podziękowała pracownikom 
Biura Rady za współpracę.  

Ustalono termin kolejnej sesji na dzień 20 lutego 2025 r. 

Pkt 19. porządku obrad – Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady XI Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady 

Sławomir Sokołowski 


